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عملکـرد  کـه  اسـتقلال  سـتاره  دو  محبـی،  محمـد  و  قایـدی  مهـدی 

فوق العـاده ای در ایـن فصـل از خـود به جـای گذاشـته اند، ایـن روزهـا 

همچنـان وضعیـت نامشـخصی دارنـد و همیـن موضـوع باعـث شـده تـا 

حـد زیـادی هـواداران اسـتقلال بـا نگرانـی اخبـار مرتبـط با ایـن دو بازیکن 

را دنبـال کننـد. 

دیـروز در ایـن خصـوص نوشـتیم در دسـتورالعملی که فدراسـیون فوتبال 

بـرای عقـد قـرارداد باشـگاه ها بـا بازیکنـان و مربیـان مصـوب کـرده، بنـدی 

جنجالـی وجـود دارد کـه بـه موجب آن بازیکنـان لژیونر ایرانی قادر به عقد 

قـرارداد به صـورت قرضـی بـا باشـگاه های ایرانـی نیسـتند، ایـن درحالـی 

اسـت کـه به صـورت مفصـل از قـول یـک مدیـر اسـتقلالی توضیـح دادیـم 

ایـن قانـون اگـر بـرای فصل بعدی لازم الاجرا شـود، از آنجـا که از قبل توافق 

بـا باشـگاه های محبـی و قایـدی انجـام شـده، بنابرایـن منعـی بـرای ادامـه 

حضـور آنهـا در اسـتقلال وجـود ندارد. 

قایـدی بازیکـن شـباب الاهلـی امارات اسـت و محبی با سـانتاکلارا قرارداد 

دارد. البتـه ایـن دو بازیکـن کـه به صـورت قرضـی بـه اسـتقلال آمده انـد بـا 

شـرایط متفاوتـی مواجـه هسـتند؛ چراکـه بـا پرداخـت 600 هـزار دلار بـه 

سـانتاکلارا قرارداد محبی دائمی شـده و این در شـرایطی اسـت که بسـیار 

بعیـد به نظـر می رسـد شـباب الاهلـی زیربـار دائمـی شـدن قـرارداد دیگـر 

سـتاره بوشـهری اسـتقلال برود. 

بـا ایـن  حـال محبـی کـه فصـل بسـیارخوبی را بـا اسـتقلال سـپری کـرد در 

گفت وگـو بـا خبرنـگار »فرهیختگان« حرف آخر را زد و اعلام کرد به شـخصه 

دوسـت دارد در اسـتقلال بمانـد و بـه کارش بـا ایـن تیـم ادامـه بدهـد. 

گفت وگـو بـا محبـی را در ادامـه می خوانیـد.

صحبـت را بـا حضـور هـواداران در ورزشـگاه بـرای حمایـت از اسـتقلال در 

بـازی برابـر نسـاجی آغـاز کنیم. 

واقعـا از هـواداران ممنونـم. از ابتـدای فصـل آنهـا از مـا به خوبـی حمایـت کردند 

و امیـدوارم در بـازی دربـی شـاهد حضور پرشـور هواداران مان باشـیم. در همین 

بـازی اخیـر گفتـه بودیـم اگر مجوز حضور در طبقه دوم ورزشـگاه آزادی را بدهند 

هـواداران بامعرفـت مـا می آینـد و ایـن سـکوها را هـم پـر می کننـد. خوشـحالم 

کـه ایـن اتفـاق افتـاد و همان طـور کـه همـه دیدنـد در بـازی با نسـاجی با حضور 

حداکثـری هـواداران اسـتقلال توانسـتیم بـه یک بـرد پرگل دیگر برسـیم. از آنها 

ممنونـم کـه مـا را تنهـا نگذاشـتند و بـرای دیدار دربی هم منتظرشـان هسـتیم. 

برای فصل بعدی در استقلال می مانی؟

نمی دانـم، واقعیـت ایـن اسـت کـه اصـلا وضعیتـم مشـخص نیسـت و ایـن مـورد 

طـی روزهـای آینـده مشـخص می شـود. ان شـاءالله بعـد از بـازی فینـال تکلیف 

مـن هم مشـخص خواهد شـد. 

دلت چه می گوید؟ دوسـت داری با اسـتقلال ادامه بدهی؟ در هر صورت 

فصـل خوبـی را در اسـتقلال سـپری کـردی و هواداران دوسـت دارند تحت 

هـر شـرایطی بـرای فصـل بعدی هم در ایـن تیم بمانی. 

چراکـه نـه! مـن هـم دوسـت دارم همچنـان در خدمـت اسـتقلال باشـم و بـه کار 

بـا ایـن تیـم ادامـه بدهـم امـا همان طـور کـه گفتم در ایـن خصوص بعـد از دیدار 

فینـال و ان شـاءالله قهرمانـی جـام حذفـی صحبت هـای لازم انجـام و تکلیفـم 

مشـخص می شـود. الان همـه فکـر و ذکـر و تمرکزم روی دیدار چهارشـنبه اسـت 

و می خواهیـم بـا قـدرت در ایـن دیـدار بـه میـدان برویـم تـا جـام را بـه هـواداران 

هدیـه بدهیم. 

درباره فینال صحبت می کنی؟

سـعی می کنیـم بـا قـدرت بـه میـدان برویـم و جام قهرمانـی را بگیریم تـا به نوعی 

زحماتـی را کـه هـواداران بـرای مـا در ایـن فصـل کشـیدند، جبـران کنیـم. مـا بـا 

تمـام تـوان بـه ایـن دیـدار می رویـم و امیـدوارم بتوانیـم شکسـت در لیـگ برتـر را 

هـم جبـران کنیم. 

درباره بحث داوری هم صحبت کنیم. 

بله، من در مصاحبه های قبلی هم گفته بودم اسـتقلال تیمی بود که بیشـترین 

ضربه را از ناحیه داوری در فصل گذشـته خورد و چه بسـا اگر اشـتباهات داوری 

وجـود نداشـت قهرمانـی به اسـتقلال می رسـید. درطـول فصل آمارهـای زیادی 

در ایـن زمینـه منتشـر شـد کـه گـواه صحبت هایـم هسـتند و در همـه ایـن آمارها 

مشـخص اسـت کـه اسـتقلال بیشـترین ضربـه را از ناحیـه داوری متحمـل شـده 

اسـت. البته این اشـتباهات سـهوی هستند و در این موضوع شکی وجود ندارد. 

بعـد از بـازی بـا نسـاجی در صحبت هایـت از حضور داور خارجی اسـتقبال 

کـرده بودی. 

حالا که پرسـپولیس صعود کرده، حساسـیت این دیدار چندبرابر شـده و امیدوار 

بودیـم حداقـل در ایـن وضعیـت یـک داور خارجـی بـرای ایـن دیـدار انتخـاب 

شـود. بااین حـال حتـی اگـر ایـن اتفـاق نیفتـد، امیـدوارم هر داوری کـه انتخاب 

می شـود بـا تمـام تـوان و تمرکـز ایـن دیـدار حسـاس را قضـاوت کـرده و اینطـور 

نشـود کـه دوبـاره مشـکلات قبلـی تکرار شـود و در ایـن دیدار دوباره اسـتقلال از 

ناحیـه داوری ضربـه بخورد. 

دربـاره مصدومیـت رضـا میرزایی چه صحبتـی داری؟ به نظر همه بازیکنان 

اسـتقلال از این اتفاق ناراحتند؟

مصدومیـت رضـا باعـث شـد همه شـوکه شـویم. او دوست داشـتنی ترین بازیکن 

تیم ماسـت و تازه روی دور افتاده بود که متاسـفانه این اتفاق برایش افتاد. بعدا 

هـم فهمیدیـم متاسـفانه ربـاط داده امـا ایـن پایـان کار نیسـت و رضـا بایـد 6 ماه 

تمـام بجنگـد، چـون بـرای نیم فصـل بعدی رقابت هـا منتظر حضور او هسـتیم. 

محبی در گفت وگو با »فرهیختگان« حرف آخر را زد

دوست دارم در استقلال بمانم
 فعلا تمام تمرکزم روی فینال است       جام حذفی را به هواداران هدیه می دهیم

لیست یحیی بعد از فینال به باشگاه می رسد اما اولویت پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات چیست؟

خریدملیپوش،استفادهازسهمیهخارجیوحفظستارهها
پرسپولیس به عنوان قهرمان لیگ بیست ودوم حضورش در لیگ 

قهرمانان فصل آینده قطعی است، البته اگر کنفدراسیون فوتبال 

آسیا تاییدیه کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای را بپذیرد و از مدارک 

باشگاه پرسپولیس ایراد نگیرد. مدیریت این باشگاه اطمینان صد در 

صد دارد که مجوز حرفه ای شان صادر خواهد شد و نگرانی اصلی 

آنها این است که روند رو به جلوی آنها با تغییراتی که احتمالا تا بعد 

از مجمع در دو باشگاه سرخابی رخ خواهد داد، متوقف شود. رضا 

درویش از ابتدای ورودش به باشگاه برنامه گسترده ای را برای حل 

مشکلات این باشگاه در راستای اخذ مجوز حرفه ای انجام داد و 

وقتی که به نتیجه رسید طبیعی است که دوست داشته باشد با 

پرسپولیس همچنان در لیگ قهرمانان هم ادامه دهد. اما شواهد 

امر نشان می دهد که احتمال تغییرات در باشگاه پرسپولیس زیاد 

است. به طور قطع سه یا چهار عضو جدید که اقتصادی هم خواهند 

بود به هیات مدیره جدید باشگاه اضافه خواهند شد و تا الان تقریبا 

ماندن رضا درویش در هیات مدیره این باشگاه قطعی است اما اینکه 

نظر اعضای جدید هیات مدیره برای مدیریت درویش چه خواهد بود 

فعلا مشخص نیست. وزارت ورزش اصلا دوست ندارد در تغییرات 

مدیریتی که در دو باشـــگاه پرسپولیس و استقلال رخ می دهد، 

سهمی نداشته باشد. در همین راستا درویش از حمایت وزیر ورزش 

برخوردار اســـت. بدون تردید حمید سجادی حداقل در انتخاب 

یکی دو عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس نقش خواهد داشت 

و از این حیث درویش گزینه اول او برای ادامه کار در هیات مدیره 

و مدیریت باشگاه پرسپولیس است. البته در این مورد خیلی مهم 

است که در مجمع باشگاه پرسپولیس چه اتفاقاتی رخ خواهد داد. 

قدر مسلم باشگاه پرسپولیس برای فصل آینده بیش از هر زمان 

دیگری به منابع مالی قوی نیاز دارد تا بتواند از پس بدهی هایش 

بربیاید. این باشگاه در دو سه سال اخیر وام های سنگین زیادی 

گرفته که زمان برگرداندن آنها فرا رســـیده اســـت. به این ترتیب 

اعضای جدید هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در بدو ورودشان 

حداقل باید 200 میلیارد تومان پول برای این باشگاه فراهم کنند 

تا بتوانند بدهی های خود را صاف کنند. جدا از اینکه این باشگاه 

برای فصل نقل و انتقالات پیش رو هم بودجه جداگانه می خواهد. 

چرایحییلیستنمیدهد؟
فصل پیش یحیی گل محمدی قبل از اتمام لیگ لیســـت خرید 

خود را مشخص کرده و تحویل باشگاه داده بود اما در حال حاضر 

که بیشتر از یک هفته از اتمام لیگ می گذرد هنوز هیچ فعالیت 

نقل و انتقالاتی را در باشـــگاه پرسپولیس شاهد نیستیم. حتی 

مدیریت و معاونان باشگاه هم که فصل پیش چند گزینه را برای 

تقویت تیم شان به یحیی معرفی کردند، در شرایط فعلی اقدامی 

در این زمینه نداشته اند. در این مورد باخبر شدیم هم سرمربی تیم 

و هم مدیریت باشگاه پرسپولیس به دنبال این هستند ببینند در 

مجمع چه اتفاقاتی رخ خواهد داد. مجمعی که روز 16 خرداد ماه 

جاری برگزار می شود و نفرات جدیدی به هیات مدیره سرخابی ها 

اضافه خواهند شد. 

ترجیحخارجیبهداخلی
اینکه یحیی گل محمدی هنوز لیست خریدی به باشگاه پرسپولیس 

نداده دلیل بر این نمی شود که او هیچ اقدامی در این زمینه انجام 

نداده است. در این مورد باخبر شدیم که یحیی به دنبال این است 

تا تیمش را برای قهرمانی در آســـیا ببندد. از این رو قصد دارد در 

میان خرید های داخلی فقط بازیکن ملی پوش جذب کند و لیست 

سهمیه خارجی تیمش را هم با جذب حداقل سه بازیکن خارجی 

دیگر تکمیل کند. یحیی برای پســـت های دفاع چپ، هافبک 

دفاعی، هافبک طراح و مهاجم نوک به دنبال تقویت تیمش است و 

به دنبال این است تا با جذب نفرات خارجی خوب در این پست ها 

لیست خود را ببندد. 

لیستخروجیمشخصاست
یحیی از آن دسته مربیانی است که چنانچه بازیکنی در طول فصل 

نتواند خواسته هایش را برآورده سازد او را نیمکت نشین کرده و در 

پایان فصل هم کنار می گذارد. در فصلی که گذشت بازیکنانی 

مثل سیامک نعمتی، کمال کامیابی نیا، شیخ دیاباته و لئاندرو پریرا 

به دلایل مختلف کمتر به بازی گرفته شده اند و از این رو احتمال 

اینکه در تابستان از لیست پرسپولیس کنار گذاشته شوند خیلی 

زیاد است. مخصوصا اینکه سهمیه بازیکنان بزرگسال هم به 19 

نفر کاهش یافته و یحیی با وسواس بیشتری نفرات بزرگسالش را 

انتخـــاب خواهد کرد. در این میان فقط دیاباته از جمع بازیکنان 

بالا قراردادش در آخر فصل به پایان خواهد رســـید و نفرات دیگر 

برای جدایی از سرخپوشان باید با این باشگاه به توافق برسند. 

تلاشبرایحفظستارهها
در بین نفرات شاخص پرسپولیس هستند نفراتی که قراردادشان 

به زودی با این باشگاه به پایان خواهد رسید. میلاد سرلک، سعید 

صادقی، عیســـی آل کثیر و فرشاد فرجی از جمله این بازیکنان 

هستند. در این میان سرلک فصل پیش به دنبال رفتن به فوتبال 

اروپـــا بود اما به خاطر جام جهانی ترجیـــح داد یک فصل دیگر 

سرخپوش بماند، اما احتمال اینکه او در تابستان لژیونر شود وجود 

دارد. سعید صادقی هم فصل پیش سخت مورد توجه سپاهان، 

استقلال و تراکتور بود و درنهایت سرخپوش شد. او زیر بار اینکه 

قرارداد دوساله امضا کند نرفت و به نظر می آید در تابستان هم به 

راحتی قراردادش را تمدید نکند. عیسی آل کثیر هم که نیم فصل 

دوســـت داشت یک سال ونیمه امضا کند و یحیی مخالفت کرد، 

حالا به روز های اوجش برگشته است. او بدون شک برای تمدید 

قرارداد شرایطی به مراتب سخت تر از نیم فصل، پیش روی باشگاه 

پرسپولیس خواهد گذاشت. فرشاد فرجی هم قطعا می داند که 

برای ثابت بازی کردن در پرسپولیس کار سختی دارد اما قطعا یکی 

از مهره هایی است که یحیی تمایل به حفظ او دارد. 

برنامهآمادهسازیسرخپوشان
مربیان ایرانی پرسپولیس برای یک فصل دیگر با این باشگاه قرارداد 

دارند و در این تیم نیز ماندنی خواهند شد. اما ویرا، لوسادا و ننکا 

دستیاران خارجی یحیی قراردادشان بعد از فینال جام حذفی با 

پرسپولیس به اتمام خواهد رسید. آنها جزء اولین نفراتی خواهند 

بود که قراردادشـــان تمدید می شـــود. یحیی برای فصل آینده 

قصد ندارد تغییری در کادرش ایجاد کند یا عضو جدیدی اضافه 

کند. در مورد دســـتیاران خارجی یحیی شنیدیم که آنها برنامه 

آماده ســـازی سرخپوشان برای فصل آینده را نیز آماده کرده و در 

اختیار گل محمدی قرار داده اند. در این میان ویرا حتی در جذب 

بازیکن خارجی هم به یحیی کمک خواهد کرد. 

امروزوضعیتمحبیمشخصمیشود؟
حجت کریمی، سرپرست مدیرعاملی استقلال درصدد است که هرچه سریع تر 

موانع موجود بر ســـر راه استقلال ماندن محبی و قایدی را حل کند تا آنها بدون 

هیچ مشکلی در این تیم بمانند و برای فصل بعدی با پیراهن آبی به کار خود ادامه 

بدهند. کریمی که توافقات اولیه را در سفر به امارات با شباب الاهلی به عمل آورده 

در گفت وگویی ضمن دادن قول به هواداران در این خصوص گفت با اینکه قرارداد 

محبی و قایدی قرضی است و در پایان مدت قراردادشان باید به تیم باشگاهی  شان 

برگردند، شرایطی را اتخاذ می کنیم که هرگز این اتفاق نیفتد و هر مشکلی هم در 

این مسیر وجود داشته باشد آن را حل وفصل می  کنیم. 

کریمی در این زمینه به »فرهیختگان« گفت: »قرار اســـت روز یکشنبه )امروز( در 

جلســـه ای با مدیر برنامه های محبی مذاکرات لازم را برای تداوم همکاری با این 

بازیکن به عمل بیاوریم.« 

محبیخواهانزیاددارد
محبی که هنوز یک بازی دیگر با استقلال در فینال جام حذفی درپیش دارد، در 

لیگ برتر ۸ بار گلزنی کرد و یکی از ارکان اصلی تیم ساپینتو محسوب می شود. 

هرچند سرنوشـــت او برای تمدید قرارداد با استقلال هنوز مشخص نیست اما از 

باشـــگاه سپاهان به عنوان یکی از مشـــتریان جدی و پروپاقرص محبی نام برده 

می  شـــود. او پیش از این با ســـپاهان نامش بر ســـر زبان ها افتاد و حالا شنیده 

می شود مورایس قصد دارد این ستاره بوشهری را به این تیم بازگرداند. سپاهان در 

گذشته در قبال مغانلو و در وضعیتی مشابه موفق شده بود این بازیکن را از چنگ 

پرسپولیســـی ها دربیاورد. از سوی دیگر درخصوص وضعیت این بازیکن شنیده 

می شود که باشگاه روسی زسکا مسکو تلاش خود را برای خرید محبی آغاز کرده 

و اگر استقلال دیر بجنبد مطمئنا برای فصل بعدی با حسرت عدم همراهی این 

ستاره بوشهری مواجه خواهد شد. 

مسیرهاییکهمسدودشدند
درخصوص مشـــکلات قبلی بین باشگاه استقلال با باشگاه پرتغالی پیش از این 

نوشتیم که استقلالی ها همچنان 140 هزار دلار به باشگاه پرتغالی بابت رضایت 

قرضی محبی بدهکار هستند و نکته اصلی جایی است که پرداختی نصفه ونیمه 

مبلغ رضایتنامه محبی به باشگاه سانتاکلارا فعلا آینده همکاری محبی با استقلال را 

در هاله ای از ابهام قرار داده است.  این قضیه از آنجا آغاز شده که مسئولان استقلال 

بعد از پرداخت قسط اول پول رضایتنامه این بازیکن به باشگاه سانتاکلارای پرتغال 

برای پرداخت قسط دوم به مشکل برخوردند  و نتوانستند 140 هزار دلار تامین شده 

را به سانتاکلارا پرداخت کنند. تحریم های بانکی سبب  شده چند باری که مدیران 

استقلال پول را به حساب باشگاه سانتاکلارا واریز کرده اند، برگشت بخورد و درنهایت 

هم این مبلغ در بانک میانی )بانکی در بلژیک( بلوکه شـــده و سرنوشت آن که از 

سوی یک صرافی پرداخت شده است، مشخص نیست. 

البته هنوز استقلالی ها در انتظار تعیین وضعیت پول بلوکه شده هستند اما نکته 

قابل  توجه اینکه صرافی موردنظر که اقدام به پرداخت این وجه کرده اســـت، در 

پیشنهادی به استقلالی  ها اعلام کرده  به جای این مبلغ بلوکه  شده، حاضر است 

چند قطعه آپارتمان را در مهرشهر کرج به استقلال واگذار کرده تا با تهاتر آپارتمان 

با طلب استقلالی  ها این غائله نیز خاتمه پیدا کند در غیر این صورت چاره ای جز 

شکایت برای استقلال درقبال زنده کردن پول خود باقی نمی  ماند. پیش از این 

نیز حتی ساپینتو قصد داشت در این خصوص دست به جیب شود و پول رضایت 

قرضی این بازیکن را شخصا پرداخت کند و بعدا با باشگاه طرف حساب شود اما 

درنهایت این موضوع هم مورد موافقت سانتاکلارا قرار نگرفت. 

CASاستقلالیهامنتظرلایحهدفاعیسانتاکلارادر
در این زمینه چندی پیش خبر رسید که بعد از اینکه باشگاه پرتغالی درخصوص 

محبی از کمیته تعیین وضعیت فیفا پاسخ روشنی دریافت نکرده و شکایت آنها 

در این کمیته رد شده به دادگاه عالی ورزش شکایت کرده  اما هنوز لایحه دفاعی 

خود را ارسال نکرده است.  رویه این ماجرا نیز به این صورت است که بعد از ارسال 

لایحه دفاعی باشگاه سانتاکلارا به دادگاه عالی ورزش و بررسی آن، این دادگاه از 

استقلال نیز لایحه خود را درخواست خواهد کرد که هنوز این پروسه به این مرحله 

نرسیده است. در هر صورت در این زمینه با توجه به اسناد استقلال درخصوص 

پرداخت مطالبات سانتاکلارا به نظر نمی رسد خطری این باشگاه را تهدید کند.

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگارگروهورزش

حمیدرضااسکندری
خبرنگارگروهورزش

گواهی موقت دوره کاردانی پیوسته رشته مربی بهداشت مدارس  اینجانب 

آرزو شـــاه  حســـینی  خالق آبد فرزند رضا   به شماره ملی 3040104063 

صادره از  کرمان مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

مدرک فارغ التحصیلی محمدحسین پارساکیا فرزند محمود به شناسنامه 

1۸701۸275۸  صادره از شوشـــتر در مقطع کارشناسی رشته تحصیلی 

حسابداری صادره از واحد دانشگاهی اهواز به شماره 12/962205 مورخ 

1396/06/12  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا 

می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهواز به نشانی اهواز 

فلکه کارگر )فرهنگشهر( خیابان کارگر جنوبی کد پستی61349-6۸۸75 

و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب امیر خاتمســـاز اصفهانی فرزند علی اکبر 

بـــه شماره شناسنامـــه 235 و دارای کـد ملی  0066279933 صادره از 

تهران در مقطع کارشناسی رشته مهندسی نساجی شیمی نساجی و علوم 

الیاف صادره از واحد دانشـــگاهی اراک – به شـــماره ثبت سازمان مرکزی 

4۸312100934 به تاریخ 13۸6/12/0۸ صادر گردیده است فاقد اعتبار 

می باشد. لذا از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد اراک - به نشانی ذیل ارسال نماید.

اراک- میدان امام خمینی)ره( – بلوار امام خمینی)ره( - شهرک دانشگاهی 

امیر کبیر دانشگاه آزاد اسلامی اراک صندوق پستی  3۸135/567 حوزه 

معاونت آموزشی و مهارتی دانشگاه - اداره دانش آموختگان

ســـند خودرو ســـواری پژو پارس مدل 1401 به رنگ سفید به شماره موتور 

 NAAN 01 CE 9 NH 4369۸1 124 و به شماره شاسی K 16۸0444

و به شـــماره پلاک 34 – 173 ی 95 به نام لیلا براجعه مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی فراخوان ارزیابی کیفی برای مناقصه عمومی
سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور یک مرحله ای شماره  1402/75/08 )تجدید(

سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور در نظر دارد فراخوان با عنوان و شماره ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

شماره مناقصه در سامانه تدارکات شماره مناقصه
مبلغ برآورد موضوع مناقصهالکترونیک دولت )ستاد(

ریال
مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار)ریال( 

براساس آیین نامه تضمین معاملات دولتی سال 94 

14/000/000/000-خرید و راه اندازی چهل دستگاه سرور0۸-75-1402200200301200000۸
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